
Protokół Nr 312020 
ze wspólnego posiedzenia Komisji Stałych Rady Miejskiej w Nowym Miasteczku 

z dnia 26 czerwca 2020 roku 

W dniu 26 czenvca 2020 roku o godzinie 8:00 w sali konferencyjnej Centrum 
Ratownictwa Pożarniczego w Nowym Miasteczku odbyło się wspólne posiedzenie Komisji 
Stałych Rady Miejskiej w Nowym Miasteczku. W posiedzeniu komisji uczestniczyło 
trLynastu (13) radnych (brak Bożeny Skoczeń, Krzysztofa Kuźmińskiego) co stanowilo 
kworum wszystkich komisji. Obradom przewodniczył przewodniczący Rady Miejskiej 
Anatol Komarnidd. 

Proponowany porządek obrad: 
J. Otwarcie komisji. 
2. WproIł-YXizenie ewentuaJrI)Ch zmian do pt:JrZ9iku obra:J komisji, 
3. Opiniadoprojektu ucJm'ały w sprawie zmian w budżecie Gminy Nowe MiasJeczJwna 2020 r. 
4. Opinia do projektu ucJn'o'aJy w sJTClWie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe 

M/llSleczko na lata 2020-2028. 
5. Opinia do projektu uchwalyw sprawie p-ze/caumia skargi wedJug właściwości. 
6. Przedstawienie pnez Burmistrz Gminy i Miasla raportu O stanie gminy. 
7. Analiza i opinia do sprawozda/1ia.finansowego wraz ze sprawo?Lianiem z wykonania budżetu za 2019 

rok. 
8. SprcMy bietqce. 
9. Zt:Jwńczenie {XJSiedzenia komisji stałych 

Proponowany porządek obrad: 
1. Otwarcie komisji. 
Przewodniczący przywitał Radnych, Bunnistrz - Danutę Wojtasik, Skarbnik - Dorotę Jatczak, 
pozostałych gości i przeczytał proponowany porządek obrad. Na podstawie listy obecności 
stwierdzi ł kworum wszystkich komisji. 

2. Wprowadzenie ewentualnych zmian do porządku obrad komisji. 
Propozycji zmian nie było. 

3. Opinia do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Nowe 
Miasteczko na 2019 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Anatol Komarnicki poprosił Skarbnik o omówienie projektu 
uchwały dotyczącej zmian w budżecie. Skarbnik Dorota Jatezak poinfonnowała, i omówiła 
najnowsze zmiany do projektu, które wynikają z wpłynięcia wniosków do budżetu tuż przed 
tenninem posiedzenia komisji. Wnioski dotyczyły dotacji na wybory, funduszy sołeckich i 
refundacji z inwestycji przebudowa oczyszczalni ścieków. 

Przewodniczący Rady poprosił o wyjaśnienie zmian w budżecie dotyczącym pomocy 
społecznej. Bunnistrz zatelefonowała do kierownik OPS Renaty Rudnik która przy 
włączonym w telefonie trybie głośnomówiącym wytłumaczyła radnym powody zmian w 
budżecie ośrodka pomocy społecznej - dotyczyły one świadczenia 500+ i korekty w wyniku 
przeliczeń z raportów które OPS składa do wojewody lubuskiego. Bunnistn wyjaśniła 
radnym konieczność wniesienia do budżetu wydatku na dofinansowanie zakupu auta dla 
poli cj i. Przewodniczący poprosił, aby Skarbnik na sesji projekt uchwały omówiła w skrócie. 
Bunnistrz Danuta Wojtasik poinfonnowała Radnych o planowanym zamknięciu 
niepublicznego przedszkola w Nowym Miasteczku i trudnej sytuacji rodziców dzieci do niego 
uczęszczających. Rodzice ci z powodu nagłego wycofania się osoby prowadzącej to 
przedszkole nie mogli w tenninie złożyć wniosków o przyjęcie do przedszkola publicznego. 
Więcej uwag i pytań nie było. Skarbnik Dorota Jatczak odczytała projekt uchwały. 
Przystąpiono do głosowania nad pozytywną opinią do projektu uchwały. 

Komisja Budżetu i Integracji Europejskiej - jednogłośnie za. 



Pozostałe komisje nie opiniowały projektu uchwały. 

4. Opinia do projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Nowe Miasteczko na lata 2020-2028. 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Dorota Jatczak, która wyjaśni ła, że zmiany w WPF 
wynikają ze zmian w uchwale budżetowej, które naniesione będą w załączniku nr 4 -
inwestycje. Skarbnik poinformowała, że nowych inwestycji do WPF nie naniesiono. 
Pytań i dyskusji nie było. 
Przystąpiono do glosowania nad pozytywną opinią do projektu uchwały. 

Komisja Budżetu i Integracji Europejskiej - jednogłośnie za. 
Pozostałe komisje nie opiniowały projektu uchwały. 

5. Opinia do projektu uchwaty w sprawie przekazania skargi według właściwości. 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem odczytał i omówił Przewodniczący komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji Marek Miszczak. Dodatkowych wyjaśnień do przedmiotu skargi udzieliła 
Burmistrz Danuta Wojtasik. Pytań nie było. Komisje nie opiniowały projektu uchwały. 

6. Przedstawienie pr-.lez Burmistrz G miny i Miasta raportu o stanie gminy. 
Bunnistrz Danuta Wojtasik zaproponowała, aby Raport który został radnym dostarczony 
wcześniej został omówiony na najbliższej sesji Rady Miejskiej. Bunnistrz poinformowała, że 
w raporcie w stosunku do roku poprzedniego dodano wnioskowane wcześniej infonnacje, 
oraz przypomniała, że radni caly czas mają możliwość wnioskowania o zawarcie w raporcie 
innych danych. Radni zgodzili się na propozycję Burmistrz. Zarządzono przerwę. Po 
przerwie wznowiono posiedzenie komisji. 

7. Analiza i opinia do sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 
budżetu za 2019 rok. 

Przed przystąpieniem do omawiania przez Skarbnik, przewodniczący Rady poprosił o 
bardziej szczegółowe omówienie wydatków. Skarbnik omówiła sprawozdanie z wykonania i 
podsumowywująca zaznaczyła, te wykonanie wydatków w stosunku do planu budżetu bylo 
na poziomie 96 procent. Przewodniczący zapytał, skąd wzięło się niewykonanie na poziomie 
4 mln zł w inwestycjach. Skarbnik wyjaśni ła, że spowodowane jest to przesunięc iem 

czasowym inwestycji termomodernizacja budynków szkół , oraz różnicach w cenach 
uzyskanych za wykonanie inwestycji po przelaIgach. Skarbnik przypomniała, o wysokości 
osiągniętych przychodów ze sprzedaży gruntów - 300 tys. zł. 
Więcej uwag i pytań nie było. Skarbnik Dorota Jatczak odczytała projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania nad pozytywną opinią do projektu uchwały. 

Komisja Budżetu i Integracji Europejskiej - jednogłośnie za. 
Pozostałe komisje nie opiniowały projektu uchwały. 

8. Sprawy bieżące. 
Nikt nie zabrał głosu. 

9. Zakończenie posiedzenia komisji słalych . 

Przewodniczący Rady zakończył posiedzenie wspólne Komisji Stałych Rady Miejskiej. 
Protokół jest dostępny na stronie internetowej BlP Urzędu Miejskiego. 

• 

Protokołował: 

Wiesław Kopeć przewo,(czą~. Rady 
M iejskiej w N . ~~ iasteczku 

Anatol m . ki 


